2019中国国际造纸创新发展论坛 2019国际造纸技术报告会

2019 China International Paper Innovation and Development Forum 2019 International Paper Technical Conference

为了促进我国造纸工业的发展,更好地展示造纸行业的科技发展成果,为造纸企业及相关行业搭建交流、沟通的平台,"2019中国国际造纸科技展览会及会议"将于2019年10月10—12日在上海世博展览馆举行。同期举办"2019中国国际造纸科技展览会""2019中国国际造纸创新发展论坛""2019国际造纸技术报告会"和墙报展示、企业技术交流等活动。会议有关事项如下。

一、报到时间和地点

- 1. 创新发展论坛:10月9日14:00—18:30 上海浦东喜来登由由大酒店
- 2. 技术报告会: 10月11日8:00—9:00 上海世博展览馆1A会议室

二、会议时间和地点

- 1. 创新发展论坛: 10月10日13:30—18:30 上海世博展览馆 1B 会议室
- 2. 技术报告会:10月11日9:00—17:30 上海世博展览馆1A会议室

三、会议内容

(一) 2019 中国国际造纸创新发展论坛

2019年是新中国成立70周年,中国经济在70年风云际会中实现跨越式发展。科技是国家强盛之基,创新是民族进步之魂。当前,我国已把创新摆在国家发展全局的核心位置,以

In order to promote the development of China's paper industry, display the technical achievements of paper industry, and provide a communication platform for the enterprises of paper and relative industries, 2019 China International Paper Technology Exhibition and Conference (CIPTE) will be held in Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center, China on October 10—12th, 2019. During 2019 CIPTE, 2019 China International Paper Innovation and Development Forum, 2019 International Paper Technical Conference and several seminars will be held and a poster section will be displayed. The conference related matters are as follows.

I. Registration Date and Venue

1. Innovation Forum: October 9th 14:00—18:00 (Sheraton Grand Shanghai Pudong Hotel & Residences) 2. Technical Conference: October 11th 8:00—9:00 (1A Conference Room, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center)

II. Conference Date and Venue

1. Innovation Forum: October 10th 13:30—18:30

(1B Conference Room, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center)

2. Technical Conference: October 11th 9:00—17:30

(1A Conference Room, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center)

III. Conference Contents

1. 2019 China International Paper Innovation and Development Forum

The year 2019 marks the 70th anniversary of the founding of New China, and China's economy has developed by leaps and bounds in the past 70 years. Science and technology is the foundation of national prosperity, innovation is the soul of national progress. At present, China has placed innovation at the core of the overall situation of national development, and ignited the engine of a powerful scientific and technological country with innovation.







上海世博展览馆

Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center

创新点燃科技强国引擎。站在新的历史起 点上,我们面对"百年未有之大变局",其 重要的一个方面是新一轮科技革命和产业 革命正在加快重塑世界, 抢占创新高地将 对行业和企业发展具有重大意义。

为此,由中国造纸学会、中国制浆造 纸研究院有限公司共同主办,中国造纸杂 志社承办, 芬兰兰泰克系统有限公司、广 东诚铭化工科技有限公司、广州博依特智 能信息科技有限公司等协办的 2019 中国国 际造纸创新发展论坛以"融合创新发展。 感知智造力量"为主题,针对造纸行业的 创新模式、生态构建、融合发展、智能制造、 趋势探索等热点话题,搭建以企业为主体、 市场为导向的沟通合作平台,邀请主管部 委领导、行业专家、权威学者、知名企业家, 以及业内各界人士进行交流研讨,分享合 作,让创新更快融入行业,驱动企业抓住 机遇共创新成就更好发展。会议期间将进 行墙报展示。

主要议题

- 1. 强化企业融合创新能力 前瞻性布局全球 价值链
- 2. 智能制造在造纸工业中的应用
- 3. 国际投资热点及战略布局分析
- 4. 国外最新创新发展模式、技术与产品分享
- 5. 制浆造纸装备、化学品的新技术和新产 品应用

Standing at a new historical starting point, we are facing "Great Changes Unseen in a Century". One of the important aspects is that a new round of scientific and technological revolution and industrial revolution are speeding up the reconstruction of the world, and seizing the heights of innovation has a vital significance to the industry and enterprise development.

So 2019 China International Paper Innovation and Development Forum, jointly organized by China Technical Association of Paper Industry and China National Pulp and Paper Research Institute Co., Ltd., undertaken by China Pulp and Paper Magazine Publisher, coorganized by Runtech Systems Oy, Guangdong Chengming Chemical S&T Co., Ltd. and Guangzhou POI-TECH Intelligent Information Technology Co., Ltd. takes "Integrating innovation and development · Perceiving intelligent manufacturing power" as the main themes, will encircle the latest development trend of paper industrial innovation model, ecological construction, evolutionary model, converged development, intelligent manufacturing, trend exploration and other hot topics to set up the communicative and cooperative platform dominated by enterprises and guided by market demand, invites competent ministries' leaders, industry experts, authoritative scholars, well-known entrepreneurs, etc. to discussion and cooperation, so that innovation can be more quickly integrated into the industry, driving better development of enterprises, during which a poster section will also be displayed.

Main Topics

- 1. Strengthening the Ability of Enterprise Integration and Innovation Forward-looking the Layout of Global Value Chains
- 2. Application of Intelligent Manufacturing in Paper Industry
- 3. Analysis on the Hot Spot of International Investment and the Strategic Layout
- 4. Sharing of the Foreign Latest Innovative Development Model, Technology and Product
- 5. New Technologies and New Product Applications of Pulp and Paper Equipment and Chemicals

中国国际造纸科技展览会 ▮ CIPTE Report

- 6. 纤维高值化利用的新趋势
- 7. 造纸原料的高效利用和企业运营效率的提升

同期发布

- 1. 2019 中国造纸产业竞争力报告
- 2. 2019 中国造纸智能制造发展报告
- 3. 制浆造纸科技创新优秀企业案例

(二) 2019 国际造纸技术报告会

国际造纸技术报告会是中国国际造纸科技 展览会举办期间召开的高水平国际学术盛会, 是造纸及相关科技工作者了解国际造纸及相关 生物质资源利用领域最新科研成果与动向的平 台,目前已成为中国造纸行业中最具影响力、 最受欢迎的学术会议之一。

2019 国际造纸技术报告会由中国造纸学会、中国制浆造纸研究院有限公司、加拿大林产创新研究院(FPInnovations)共同主办,会议将聚焦生物质资源高值化利用及智能制造,会议为期1天,会议期间将进行墙报展示。

2019年,中国造纸学会、中国制浆造纸研究院有限公司将首次与加拿大林产创新研究院合作,邀请中国、加拿大、法国等国家的专家学者就生物质资源高效利用领域的研究焦点热点做报告。

主要议题

- 加拿大纸浆、纸张和生物质产品行业的创新 驱动及产业转化概况
- 2. 纤维素长丝(CF)产品及其在制浆造纸与 非传统复合材料中的应用
- 3. 纤维素生物质材料在卫生纸、可持续包装领域以及非传统领域中的研发机遇
- 4. 木质素技术研发和应用前沿
- 5. 3D 打印及其在制浆造纸行业中的机遇概述
- 6. 基于制浆造纸的生物质精炼与利用
- 7. 秸秆化机浆——解决我国本色板纸用纤维 原料供应困境的重要途径
- 8. 造纸工业新一代智能制造与实践
- 9. 玉米秸秆、竹子组分 BioAP 精炼技术
- 10. 纳米纤维素制备与最新应用
- 11. LEEBIO[™] 生物质技术及其在制浆造纸工业 的应用

- 6. New Trends in the High-value Utilization of Fibers
- 7. High-efficiency Utilization of the Paper-making Materials and Improvement of the Enterprise Operation Efficiency

Reports and Cases Promulgation

- 1. The Competitiveness Report of China's Paper Industry in 2019
- The Development Report of China's Paper Industry Intelligent Manufacturing in 2019
- 3. Excellent Enterprise Cases of Pulp and Paper Scientific and Technological Innovation

2. 2019 International Paper Technical Conference

International Paper Technical Conference, a brand conference during China International Paper Technology Exhibition (CIPTE), provides a platform for scientific and technological workers to learn about the latest scientific achievements and trends in the field of international papermaking and related biomass resources utilization, which now has become one of the most influential and popular academic events in China's paper industry.

The 2019 International Paper Technical Conference is jointly organized by China Technical Association of China Pulp and Paper (CTAPI), China National Pulp and Paper Research Institute Co., Ltd. (CNPPRI) and FPInnovations from Canada. The conference will last for one day focusing on topics of high-value utilization of biomass resources and intelligent manufacturing, during which a poster section will also be displayed. Furthermore, experts and scholars will be invited to deliver speeches on topics of comprehensive utilization of lignocellulosic resource and other research hot spots. The planned main topics are as follows.

Main Topics

- 1. Canada's Pulp, Paper, and Bioproducts Industry: Innovation Driven
- 2. Cellulose Filament Production and Its Applications in Papermaking and Non-Traditional Composite
- 3. Cellulosic Biomaterials in a Growing Tissue and Packaging Sector
- 4. Lignin Technology and Applications
- 5. 3D Printing and Its Opportunity for Pulp and Paper Industry
- 6. Lingcellulosic Refining and Utilization Based on Pulp and Paper Making
- Chemimechanical Pulps from Agriculture Residues—A Solution to Brown Fiber Supply for Corrugated Medium and Paperboard Production
- 8. New Generation Intelligent Manufacturing & Practice of Paper Industry
- 9. BioAP Refining for Com Stalk and Bamboo
- 10. Preparation and Latest Application of Nanocellulose
- 11. LEEBIOTM Technology of Biomass and Its Application in Pulp and Paper Industry

四、参会须知

(一) 会务费用

- 1. 参加"创新发展论坛": 1600 元 / 人, 9月 10 日之前交费 1400 元 / 人。
- 2. 参加"技术报告会": 800 元 / 人, 9 月 10 日之前交费 600 元 / 人。
- 3. 同时参加"创新发展论坛"和"技术报告会": 2000元/人,9月10日之前交费1800元/人。注:会议费包括:会议资料,论坛欢迎晚宴和晚餐,技术报告会茶歇和自助午餐。住宿及交通费自理。会议凭证入场。9月20日后不得以任何理由办理退款。
- 4. 付款方式:可将会务费汇至以下账户或现场交费。

户 名:中国制浆造纸研究院有限公司

单位地址:北京市朝阳区启阳路4号,

中轻大厦

开户行名称:招商银行 北京宣武门支行

账 号:110911380910123

银 行 地 址:北京市西城区宣武门外大街 30 号

行 号:308100005125

(二) 组委会联系方式

地 址:北京市朝阳区望京启阳路 4 号中轻大厦 606 室

传 真:010-64778174

1. 展览会

张景雯 010-64778167 13521035679

QQ: 810158510

龚 凌 010-64778166 13520123792

QQ: 757159546

金合意 010-64778168 13581723915

QQ: 1004915965

伊赫 010-64778156 13511039543

QQ: 793914857

邮 箱: zhilinzhan@sina.com

2. 创新发展论坛

郭彩云 010-64778171 15810270478

王 岩 010-64778165 13661114233

邹 怡 010-64778170 18311067567

邮 箱:cpi@vip.163.com

3. 技术报告会/墙报展示

刘振华 010-64778162 13466379583

IV. Guidelines for Participation

Conference Fee

- 1. Innovation Forum: RMB 1600/person or RMB 1400/person if payment is finished before September 10th, 2019.
- 2. Technical Conference: RMB 800/person or RMB 600/person if payment is finished before September 10th, 2019.
- Forum and Technical Conference: RMB 2000/person or RMB 1800/person if payment is finished before September 10th, 2019.

Note: The conference fee includes meeting material, Forum's welcome dinner and dinner, Technical Conference's coffee break and buffet lunch. The accommodation and transportation should be solved by participants themselves. Refund is not permitted after September 20th, 2019.

4. Payment Method: The conference fee can be remitted to the following account or onsite fee.

Beneficiary: China National Pulp and Paper Research Institute Co., Ltd.

Office Address: ZhongQingDaSha, No.4 Qiyang Road, Chaoyang District, Beijing, China

Name of Bank: CHINA MERCHANTS BANK XUANWUMEN SUBBRANCH

Account No.: 1109 1138 0910 123

Bank Address: No. 30 Xuanwumenwai Avenue, Xicheng

District, Beijing, China SWIFT code: CMB CCNBS

Contact Information

Address: Room 606 ZhongQingDaSha, No.4 Qiyang Road Wangjing, Chaoyang District, Beijing, China

Fax: +86-10-64778174

1. Exhibition

Zhang Jingwen Tel: +86-10-64778167 13521035679

QQ: 810158510

Gong Ling Tel: +86-10-64778166 13520123792

QQ: 757159546

Jin Heyi Tel:+86-10-64778168 13581723915

QQ: 1004915965

Yi He Tel: +86-10-64778156 13511039543

QQ: 793914857

E-mail: zhilinzhan@sina.com

2. Innovation Forum

 Guo Caiyun
 Tel: +86-10-64778171
 15810270478

 Wang Yan
 Tel: +86-10-64778165
 13661114233

 Zou Yi
 Tel: +86-10-64778170
 18311067567

E-mail: cpi@vip.163.com

3. Technical Conference/Poster Section Display

Liu Zhenhua Tel: +86-10-64778162 13466379583

中国国际造纸科技展览会 ▮ CIPTE Report

常 青 010-64778160 13910185180

雷 煌 010-64778766 13621223168

邮 箱: cpp2108@vip.163.com

请于 2019 年 9 月 20 日前将会议回执发电子邮件或传真至会务组。

关注微信有惊喜

- 1. 关注中国造纸杂志社官方微信,随时了解展会活动最新动态:
- 2. 关注官方微信并填写个人信息后参与活动,惊喜不断。

预登记

请登陆中国国际造纸科技展览会及会议网站 http://www.chinapaperexhibition.com 和中国造纸杂 志社官方微信平台(微信号:bjcppmp)中的"上 海纸展"进行预登记。 Chang Qing Tel: +86-10-64778160 13910185180 Lei Huang Tel: +86-10-64778766 13621223168 E-mail: cpp2108@vip.163.com

Please email or fax the registration receipt to the conference organizer before September 20th, 2019.

Official Wechat

Add China Pulp and Paper Magazines Publisher official wechat, keep an eye on innovation forum news.

Pre-registration

Please visit http://www.chinapaperexhibition.com or Official Wechat (bjcppmp) for registration.



"2019 中国国际造纸创新发展论坛"和"2019 国际造纸技术报告会"参会回执 Registration Receipt of 2019 China International Paper Innovation and Development Forum and 2019 International Paper Technical Conference

单位名称/ Company Name					
通讯地址/ Address				邮编/ Post Code	
参会嘉宾/Name	职务/Position	手机/Mobile		请在欲参加会议前打勾 Please tick before attending the meeting	
					民论坛/Innovation Forum 行会/Technical Conference
联系人/ Contacts		职务/ Position		手机/ Mobile	
电话/ Telephone		邮箱/ E-mail		QQ	
开发票信息	户 名: 税 号: 开户行: 账 号: 地址/电话: 发票类型	□增值税	普通发票	□増値税专り	用发票

"2019中国国际造纸科技展览会及会议"主要活动安排

Main Activities Schedule of 2019 CIPTE

2019年10月9日 October 9 th , 2019				
14:00-18:30	创新发展论坛报到 Innovation Forum Registration	上海浦东喜来登由由大酒店 Sheraton Grand Shanghai Pudong Hotel & Residences		
18:30-21:00	诚铭化工欢迎晚宴 Chengming Chemical Welcome Dinner	上海浦东喜来登由由大酒店 Sheraton Grand Shanghai Pudong Hotel & Residences		
2019年10月10日 October 10 th , 2019				
10:00-11:30	展览会开幕式及参观 Opening Ceremony and Visiting Exhibition	上海世博展览馆 Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
13:30-18:30	创新发展论坛(芬兰兰泰克冠名) Innovation Forum (Title sponsor: Runtech)	上海世博展览馆B1层1B会议室 1B Conference Room, B1 Floor, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
18:30-20:00	自助晚餐 Buffet Dinner	上海世博展览馆二层平台 2nd Floor Platform, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
13:30-18:30	墙报展示 Post Section	上海世博展览馆B1层1B会议室前厅 Grand Entrance of 1B Conference Room, B1 Floor, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
2019年10月11日 October 11 th , 2019				
8:00-9:00	技术报告会报到 Technical Conference Registration	上海世博展览馆B1层1A会议室 1A Conference Room, B1 Floor, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
9:00-12:00	技术报告会 Technical Conference	上海世博展览馆B1层1A会议室 1A Conference Room, B1 Floor, Shanghai World ExpoExhibition & Convention Center		
12:00-13:30	自助午餐 Buffet Lunch	上海世博展览馆二层平台 2nd Floor Platform, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
13:30-17:30	技术报告会 Technical Conference	上海世博展览馆B1层1A会议室 1A Conference Room, B1 Floor, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		
9:00-17:30	墙报展示 Post Section	上海世博展览馆B1层1A会议室前厅 Grand Entrance of 1A Conference Room, B1 Floor, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center		

注:上海世博展览馆地址:上海市浦东新区博成路 850 号,电话:021-20893600;上海浦东喜来登由由大酒店地址:上海浦建路 38 号,电话:021-50399999。

Note: World Expo Exhibition & Convention Center Address: No. 850 Bocheng Road, Pudong New District, Shanghai, China. Tel: +86-21-20893600. Sheraton Grand Shanghai Pudong Hotel & Residences Address: No. 38 Pujian Road, Shanghai, China. Tel: +86-21-50399999.